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Idrottsnämnden Protokoll 10/2021 
  
 

 

   

 

 Tid Tisdagen den 14 december kl. 17:30 – 17:52 

 Plats Hantverkargatan 3, Kristallen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 20 december 2021 av §§ 1-3, 5-12 

Omedelbar justering av § 4 tisdagen den 14 

december 2021 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) §§1-6, 8-12 

Mikael Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L)  

Minna Thullberg (MP)  

Destiny Zandi Näslund (KD)  

Alexander Ojanne (S)  

Ulla Sjöbergh (S)  

Tobias Johansson (V)  

 

Beslutande ersättare: 

Billy Östh (M) för Bo Sundin (M) § 7 

Nahman Hanna (S) (Skype) för Suhur Salahyusuf (S) §§ 3-6, 8-12 

Lisa Söderblom Arce (V) för Suhur Salahyusuf (S) § 7 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) för Suhur Salahyusuf (S) §§ 1, 2 

 

Ersättare:  

Karin Franck (M) (Skype) §§ 1-6, 8-12 

Billy Östh (M) 

Camilla Hane (M)  

Camilla Bergman (L) 

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) §§ 3-6, 8-12 

Lisa Söderblom Arce (V) §§ 1-6, 8-12 

Lina Lindfors (V) (Skype) §§ 1-6, 8-12 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C), förvaltningschef Marina 

Högland, Peter Ahlström, Sophie Dahlberg (Skype) §§ 1-6, 8-12, 

Susanne Olsson (Skype) §§ 1-6, 8-12, personalföreträdare Linda 

Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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 § 1 

Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Hassan Jama (V) att 
tillsammans med ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens 
protokoll. 
 
Justering sker måndagen den 20 december 2021. 
 
 
§ 2 
Anmälningsärenden 

A. Funktionshinderrådets protokoll november 
B. Medborgarförslag om att bygga ut Kampementsbadet 
C. Medborgarförslag om Vanadislunden 
D. Medborgarförslag om att skapa utomhusaktivitet i parken 

på Sveavägen 150 
E. Gubbängens sportfält, rugbyplaner, slutrapport 
F. Uppförande av träningshall för skridsko och bandy på 

Gubbängens IP, slutrapport 
G. Upprustning och utveckling av Medborgarhuset, 

slutrapport 
H. Svar på samråd om förslag till detaljplan för Herbariet 2 i 

stadsdelen Liljeholmen  
I. Svar på samråd om förslag till detaljplan för Östra 

Hagastaden, Norrtull, Vasastaden 1:100 m.fl. 
 

Beslut 
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
 
§ 3 
Verksamhetsplan 2022 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2.1/2021/2598 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi 
Näslund (KD): 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förslag till verksamhetsplan 
för 2022 inklusive bilagor och överlämnar den till 
kommunstyrelsen. 
 

2. Nämnden begär budgetjustering för minskade 
hyreskostnader till fastighetsnämnden med 2,2 mnkr. 

 
3. Nämnden begär omslutningsförändring för ökade intäkter 

och kostnader om 21,9 mnkr. 
 

4. Nämnden godkänner beskrivet extra föreningsstöd och 
ger förvaltningen i uppdrag att ta fram villkor och betala 
ut stödet.   
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Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 december 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny 
Zandi Näslund (KD): föreslår (se beslutet). 
 

2) Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander 
Ojanne m.fl. (S) föreslår: 
 

1. Att i huvudsak godkänna förslag till verksamhetsplan för 
2022 inklusive bilagor och överlämna den till 
kommunstyrelsen 
 

2. Därutöver anföra följande: 
 
Våra motionsvanor och vår hälsa är en klassfråga. Ju sämre 
ekonomiska förutsättningar man har desto mindre deltar man i 
organiserad idrott. Flickorna från familjer med små resurser är 
de som idrottar allra minst.  
Barn till ensamstående föräldrar är överrepresenterade i 
drunkningsstatistiken Simkunnigheten är och förblir ett problem 
där denna livsviktiga kunskap skiljer sig åt kraftigt beroende på 
var i staden man bor. Andelen barn som lär sig att simma 
befinner sig i en oroväckande trend och pandemin kommer med 
stor sannolikhet leda till att fler barn och unga inte lär sig att 
simma. 
 
Fysisk aktivitet motverkar hjärt- och kärlsjukdomar, diabetes, 
fetma, depression och cancer. Människor som motionerar lever 
flera år längre. Vi vill vi öka satsningen på motionsspår och 
utegym som är gratis för alla. Genom att vissa kvällar bemanna 
motionsspår kan fler känna sig trygga att springa även mörka 
kvällar och genom att bygga lekplatser vid utegym eller utegym 
vid lekplatser eller kan fler föräldrar träna med sina barn. 
Redan innan pandemin har staden haft stora utmaningar 
gällande nybyggnationer av idrotts- och fritidsytor i form av 
idrottsanläggningar, utomhusgym, motionsspår, badplatser och 
skidspår. Den grönblå majoriteten har sänkt ambitionsnivån rejält 
och vi ser hur projekt efter projekt skjuts upp, ställs in eller 
tvingas in i en dyr OPS-lösning. Bollplaner byggs bort utan att en 
ersättningsyta presenteras. Om den här utvecklingen tillåts att 
fortsätta kommer förutsättningar för idrottande i staden att 
försämras ytterligare. 
 
Våra förslag till budget för år 2022 hade gett idrottsnämnden en 
starkare finansiering och en bättre chans till återstart för idrotten 
efter pandemin. Budgetförslaget skulle medfört betydande 
satsningar på fler simskolan och strandbad och att befintliga 
sådana ska rustas upp samt att fler barn och unga ska få 
möjligheten att låna sportutrustningen. 
I en stad som växer ökar bristen på idrottsanläggningar. Bara för 
att för samma tillgång till idrottsanläggningar som Göteborg 
skulle vi behöva bygga 24 fotbollsplaner, 45 stora idrottshallar, 
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10 ishallar och 3 simhallar. Den blågröna majoriteten lägger alla 
ägg i samma korg och hävdar därför att marknaden ska byggs 
och drifta idrottsanläggningar. 
Istället för att ha ett kontinuerligt underhållsarbete och i god tid 
planera in idrotten i nya stadsplaneringsområden är dyra OPS-
lösningar den enda lösning på plan och hallbristen.  
En rapport från Kommuninvest visade nyligen att om man ställer 
äga- och hyra-alternativen mot varandra så finns det tydliga 
ekonomiska motiv att välja äga-alternativet. Detta är i de allra 
flesta scenarier billigare än att hyra från en privat aktör. 
 
Vi vill också att staden slår vakt om den idrottsmark som finns 
idag en översyn av gällande rutiner för ersättningsinvesteringar 
vid ianspråktagande av idrottsmark bör göras. Både behoven av 
nya anläggningar och underhåll är mycket stora. Det är mycket 
viktigt att det finns en process och rutiner som säkerställer att 
kostnaden för ersättningsinvesteringar inte delvis behöver 
inrymmas inom den långsiktiga investeringsplanen för 
idrottsinvesteringar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi 
Näslund (KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne 
m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
 
 
§ 4 
Revidering av föreningsstödsregler  
Dnr 3.4/2021/3129 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
reviderade regler för stöd till ideella föreningar med 
verksamhet för barn, ungdomar, personer med 
funktionsnedsättning och personer över 65 år, att gälla 
från och med 1 januari 2022 tills vidare. 

 
2. Idrottsnämnden fastställer en beloppsgräns på 200 tkr för 

när förvaltningen ska hålla ett klargörande möte med en 
förening som söker stöd första gången  

 
3. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 1 december 2021. 
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 5 
Fördelning av föreningsstöd 2022 
Dnr 3.4/2021/3128 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag:  
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
fördelning av föreningsstöd 2022 enligt förvaltningens 
tjänsteutlåtande. 
 

2. Idrottsnämnden godkänner att förvaltningen betalar ut 
stöd till namngivna särskilda insatser enligt förvaltningens 
tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 6 december 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne 
m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi välkomnar ärendet om fördelning av föreningsstöd för 2022. 
Vi föreslår i våra budgetförslag ett stärkt nystartsstöd för 
kompensera för pandemins negativa effekter för stadens alla 
idrottsföreningar. Det är oerhört viktigt att föreningarna ges 
förutsättningar till återväxt så att alla de barn och unga som 
lämnat idrottandet under pandemin hittar tillbaka igen.  
 
Vidare ser vi positivt på att ett särskilt stöd ges till mindre 
scoutkårer som har svårt att uppfylla kraven för hyresstödet. 
Däremot skulle vi vilja se att stödet breddas till övriga föreningar 
med liknande verksamhet som Scouterna som har samma 
utmaningar med att uppnå kraven för beviljat hyresstöd.  
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§ 6 
Stöd avseende verksamhet i Hammarbybacken 
Dnr 3.4/2021/2964 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner ett stöd avseende verksamhet i 
Hammarbybacken enligt de förutsättningar som beskrivs i 
förvaltningens tjänsteutlåtande och beviljar ett stöd om 580 600 
kr till Hammarbybacken AB (org.nr 556650-2570) 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 9 november 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne 
m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Hammarbybackens verksamhet är mycket uppskattad och 
nyttjas flitigt av stockholmare så väl som turister. Driften av 
backen togs över av aktiebolaget SkiStar 2006 som sedan dess 
arrenderar markområdet av Stockholms stad.  
 
Idrottsförvaltningen ger också ett årligt bidrag till SkiStar för att 
täcka en del av kostnaderna för anläggningens så kallade 
mediakostnader. I föreliggande ärende föreslås idrottsnämnden 
att godkänna ett årligt bidrag på 580 600 kr, vilket anses vara en 
förutsättning för att SkiStar genom sitt dotterbolag 
Hammarbybacken AB ska kunna teckna ett nytt 15-årigt 
arrendeavtal med Stockholms stad.  
 
Vi ser positivt på att avtalet förlängs och att verksamheten 
fortsätter att utvecklas på Hammarbybacken. Däremot vi ställer 
oss tveksamma till idén om att SkiStar, en koncern som driver ett 
flertal skidbackar både i Sverige och utomlands, som gjorde en 
vinst på över 286 miljoner kronor föregående år kan likställas 
med ideell verksamhet. Även om dotterbolaget som driver 
Hammarbybacken har gått med förlust flera av de senaste åren 
kan det finnas värden för koncernen som helhet som inte 
återspeglas i redovisningen.  
 
Det är viktigt att staden nyttjar sina ekonomiska resurser 
noggrant. Motiveringen till det bidrag som staden ger till 
Hammarbybacken AB grundar sig i idrottsförvaltningens 
bedömning att bolaget förnärvarande inte har kommersiella 
förutsättningar för att fortsätta driva verksamheten utan fortsatt 
stöd. Givet att moderbolaget gör stora vinster och ger 
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aktieutdelning till sina ägare har vi svårt att se att så skulle vara 
fallet.  
 
Det tåls att fundera på hur framtida avtal kan formuleras på ett 
sådant sätt att staden säkerställer att idrottsnämndens resurser 
används på bästa möjliga sätt. Det finns fler andra fall till 
exempel avtalet mellan AEG/Stockholm Live och Globen och 
Annexet där staden tecknat för staden ekonomiskt ogynnsamma 
avtal. Skattemedlen ska gå till stadens verksamheter och inte till 
vinstutdelning för aktiebolag. 
 
 
§ 7 
Hägerstensåsens BP, nytt klubbhus och 
omklädningsbyggnad. Inriktningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/3019 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar 
som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en sammanlagd beräknad investeringsutgift redovisad i 
bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 

som redovisas i bilaga 1, som en följd av bedömd 
inriktning för projektet Hägerstensåsens BP, nytt 
klubbhus och omklädningsbyggnad. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 22 november 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 
 
§ 8 
Ny sim- och idrottshall i Västertorp  
Dnr 5.1.1/2021/2952 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Karin 
Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), Minna 
Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund (KD): 
 

1. Att godkänna förvaltningens förslag till beslut  
 

2. Att därutöver anföra följande: 
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Västertorps sim- och idrottshall är en viktig anläggning för 
föreningslivet, skolidrotten och för närboendes tillgång till en 
simhall. Anläggningen är i stort behov av upprustning. Enligt 
tidigare beslut i idrottsnämnden och exploateringsnämnden 
arbetar staden just nu med alternativet att genom en privat aktör 
bygga en ny sim- och idrottshall på en annan yta i närområdet 
istället för att renovera den befintliga anläggningen. Att fler får 
möjlighet att vara med och investera i anläggningar för idrott i 
Stockholm är positivt och något som vi i den grönblå majoriteten 
välkomnar. Genom att släppa in de aktörer som vill vara med 
och investera i idrotten möjliggör vi för att få till fler 
idrottsanläggningar, vilket är helt nödvändigt i en stad som 
växer.  Att det byggs en ny anläggning på en annan yta är 
positivt eftersom det innebär att befintlig anläggning kan nyttjas 
under hela byggtiden och vi undviker evakueringslösningar och 
avbrott i den viktiga verksamhet som finns i Västertorp sim- och 
idrottshall.  
 
När fler aktörer är med och bygger samhällsfastigheter i 
samarbete med staden är det viktigt att vi ställer krav för att 
säkerställa att stadens och idrottens behov tillgodoses. I det 
kommande arbetet med Västertorp sim- och idrottshall är det 
avgörande att följande frågor noggrant utreds och säkerställs: 
 

1. Stadens och idrottsrörelsens behov. Staden behöver få 
tillgång till tider i sim- och idrottshallen för att säkerställa 
skolans och föreningslivets verksamheter. 
 

2. Allmänhetens tillgänglighet. Allmänhetens fortsatta 
tillgänglighet till och i anläggningen behöver säkerställas. 
Det handlar bland annat om att erbjuda en rimlig prisbild 
för allmänheten.  

 
3. Ekonomi. Det är avgörande för projektet att de 

ekonomiska kalkylerna visar att det blir en fördelaktig 
affär för staden.  

 
4. Tidsplanen. Eftersom nuvarande anläggning är i dåligt 

skick är det viktigt att tidsplanen håller och att den nya 
anläggningen står klar 2026.  
 

5. Anläggningens omfattning. Den tillkommande 
anläggningen behöver erbjuda minst samma idrottsyta 
som dagens anläggning. Det är viktigt att utreda 
möjligheterna att bygga en 50-metersbassäng i den nya 
simhallen samt att inrymma två fullstora idrottshallar i 
projektet. Det är också viktigt att utomhusbadet fortsätter 
att vara en del av projektet. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 22 november 
2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
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1) Idrottsförvaltningens förslag till beslut: 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens rapport och 
ger idrottsförvaltningen i uppdrag att arbeta fram ett 
underlag inför kommande beslut. 
 

2) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny 
Zandi Näslund (KD) föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden 
Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), 
Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund (KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne 
m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
förvaltningens förslag som stöds av vice ordföranden Hassan 
Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne m.fl. (S). 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne 
m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
I den grönblå budgeten kan vi läsa att staden ska se till att 
privata företag köper och investerar i så kallade 
samhällsfastigheter, alltså skolbyggnader, förskolebyggnader, 
idrottshallar, äldreboenden etc. Syftet med privatiseringen av 
samhällsfastigheter är, enligt den moderatledda majoriteten, att 
minska stadens låneskuld. 
 
Tvärt emot vad den moderatledda majoriteten verkar tro så är 
det dock mycket billigare för kommunen att låna pengar för att 
själv bygga och äga, jämfört med att låta privata företag bygga 
och sedan hyra ut till kommunen. Kommuninvest har nyligen 
analyserat de ekonomiska konsekvenserna av detta i sin rapport 
Att äga eller hyra sina verksamhetslokaler – hur ser kalkylerna ut 
i kommunsektorn? (2021-04-14). Den centrala slutsatsen i 
rapporten är att det finns tydliga ekonomiska motiv för att välja 
äga-alternativet. Det är ekonomiskt mer fördelaktigt att äga 
fastigheten. Kommuninvest höjer också ett varningens finger till 
dem som överväger att hyra från privata aktörer eftersom dessa 
beslut får stora ekonomiska och verksamhetsmässiga 
konsekvenser över lång tid. De menar att inför sådana här beslut 
måste ordentliga kalkyler tas fram som analyserar och synliggör 
de långsiktiga ekonomiska konsekvenserna. 
 
I Osby kommun, som leds av Centerpartiet, Moderaterna, 
Kristdemokraterna och Liberalerna, har de gjort en noggrann 
analys av sitt fastighetsbestånd och kommande behov. Kalkylen 
visade tydligt: under 30 år blir det ungefär dubbelt så dyrt att 
hyra sina fastigheter jämfört med att äga dem själv. Niklas 
Larsson (C), kommunstyrelsens ordförande i Osby, säger till 
Dagens Nyheter att han avfärdar idén för en kommun att hyra 
äldreboenden, skollokaler och ishallar istället för att äga dem, 
”det finns inga fördelar med att hyra, om det inte bara gäller en 
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tillfällig lösning. Sunt bondförnuft är vad som gäller” (Vi i Osby 
har bestämt att äga våra fastigheter själva, 2021-05-28).  
 
I det här ärendet presenteras ytterligare en sådan lösning där 
staden över lång tid kommer att hyra hall- och simtider av privat 
idrotts- och simhall istället för att staden bygger en ny hall i egen 
regi. När resten av kommunsverige rör sig ifrån kostsamma 
OPS-lösningar väljer den grönblå majoriteten att med iver driva 
igenom projekt efter projekt trots vetskapen om att det kommer 
att bli dyrare för staden. Det är direkt oansvarigt.  
 
Som bilaga till ärendet finns det en jämförelsematris som jämför 
olika värden för staden utifrån ett flertal avtalsformer. 
Förvånande nog saknas dock det absolut viktigast; en ordentlig 
ekonomisk kalkyl som visar på kostnadsutvecklingen över tid för 
respektive lösning. Varför vill inte den moderatledda majoriteten 
att ordentliga ekonomiska analyser görs? Slutsatsen kan inte bli 
annan än att detta är ideologiskt motiverat. Moderaterna 
prioriterar att privatisera före allt annat, även om det är dubbelt 
så dyrt och även om det är lärartätheten i skolan, 
föreningsstödet till idrotten och kvaliteten i äldreomsorgen som 
tvingas betala.  
 
I förlängningen kommer det här slå hårt mot idrottsförvaltningens 
driftsbudget. Det som presenteras av den grönblå majoriteten 
som smarta och billiga lösningar för staden kommer över en 
längre tidshorisont kosta Stockholms stad miljardbelopp. 
 
 
§ 9 
Handlingsplan för främjande av psykisk hälsa genom fysisk 
aktivitet bland ungdomar i Stockholms stad – 
återrapportering efter kontorsremiss  
Dnr 3.1/2021/2808 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
handlingsplan för främjande av psykisk hälsa genom 
fysisk aktivitet bland ungdomar i Stockholms stad. 

 
2. Idrottsnämnden beslutar att överlämna handlingsplanen 

till kommunfullmäktige för fastställande samt för fortsatt 
beredning. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 23 november 
2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
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Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 10 
Strategi för idrottsanläggningar 
Dnr 3.1/2021/2587 
 
Beslut 

1. Idrottsnämnden godkänner förslaget till strategi för 
idrottsanläggningar 2022-2026. 

 
2. Idrottsnämnden remitterar ärendet till berörda nämnder 

och andra intressenter i staden samt till berörda 
specialidrottsförbund och RF-SISU Stockholm. 

 
3. Idrottsnämnden överlämnar ärendet till 

kommunstyrelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 december 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 11 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland informerade om vinterläget.  
 

- Skidspår finns anlagda på Stadion, Gärdets sportfält, 
Spånga IP samt i Ågesta. 

 
- Skridskons dag på Östermalms IP den 6 januari 2022. 

 
- Kungsträdgårdens isbana är öppen med flera kommande 

aktiviteter. 
 

- VM i bandy skjuts fram till mars 2022 på grund av 
pandemiläget. 

 
 
§ 12 
Övrigt 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) lämnar följande 
skrivelse: 
 
Idrottsrörelsen ska vara öppen för alla. Men alla känner sig inte 
välkomna. Vi vet från studier att hbtqi-personer idrottar i mindre 
utsträckning än hetero-personer.  
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Enligt RFSL och Riksidrottsförbundets rapport ”HBTQ och idrott” 
förekommer det att unga homo- och bisexuella personer blir 
utestängda och trakasserade inom idrotten, vilket leder till  
att många väljer att leva dolt eller slutar att idrotta. För 
transpersoner ter sig bilden än  
mörkare – de utestängs nästan helt i idrottens könsuppdelade 
värld. 
 
Detta är olyckligt eftersom fysisk aktivitet är avgörande för 
hälsan och motverkar hjärt- och kärlsjukdomar, diabetes, fetma, 
depression och cancer.  
 
Vänsterpartiet ser därför behov att staden tar initiativ för att 
underlätta för hbtqi-personer ska idrotta. Vi skulle vilja att 
idrottsförvaltningen utreder hur staden ska agera för att för att 
underlätta för hbtqi-personer att delta i föreningsidrott och få fler 
att känna sig välkomna till stadens idrottsanläggningar.  
 
Stöd till idrottsföreningar sker främst genom föreningsstöd och 
nolltaxan. Dessa stöd riktar sig främst mot ungdomsverksamhet. 
Det innebär att idrottsföreningar som särskilt riktar sig mot för 
vuxna hbtqi-personer sällan får något större stöd av staden.  
 
Vi önskar redovisning av: 

1. Skulle det vara möjligt att införa föreningsstöd eller 
subventionera hyran för stadens idrottsanläggningar för 
idrottsföreningar som särskilt riktar sig mot för vuxna 
hbtqi-personer 
 

2. Kan staden agera på andra sätt för att underlätta för 
idrottsföreningar som särskilt riktar sig mot hbtqi-
personer eller idrottsföreningar som anordnar aktiviteter 
för hbtqi-personer?  
 

3. Vad staden ytterligare skulle kunna göra för att få fler 
hbtqi-personer i allmänhet och transpersoner i synnerhet 
ska känna sig välkomna till stadens idrottsanläggningar?  
 

4. Hur förvaltningen arbetar för att möjlighet till enskilt 
ombyte och dusch ska kunna erbjudas i stadens 
idrottsanläggningar?  

 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredande. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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